

## TABLE OF CONTENTS

## 目 次

<b>Characteristics and Main Controlling Factors of High-Quality Reservoirs in the 1<sup>st</sup> Member of Shaximiao Formation, Longgang Area, Central Sichuan</b>	
Jie Ren, Fu Zhao, Binchuan Qin, Zhengxiang Lv.....	1
<b>川中龙岗地区沙溪庙组沙一段优质储层特征及主控因素研究</b>	
任杰, 赵福, 覃斌传, 吕正祥.....	1
<b>Research Advances in Oil Well Cement Subjected to High Temperature and High Pressure Curing Environment</b>	
Xueyu Pang, Jiankun Qin, Yuhuan Bu, Zhongtao Yuan, Yindong Wang, Zhongli Wang.....	13
<b>高温高压环境固井水泥研究进展</b>	
庞学玉, 秦建鲲, 步玉环, 袁中涛, 王银东, 王中丽.....	13
<b>Natural Fracture Characteristics of Shanxi Formation in Changbei Block of Ordos Basin and Its Influence on Natural Gas Production Capacity</b>	
Chaofeng Ren, Gang Yi, Ze Pei, Xiaoming Jiang, Siyuan Li, Jiansong Huang.....	24
<b>鄂尔多斯盆地长北区块山西组天然裂缝特征及其对天然气产能的影响</b>	
任超峰, 易刚, 裴泽, 姜孝明, 李思园, 黄建松.....	24
<b>Design of Shot Depth with Multiple Information Constraints in Hangjinqi Area</b>	
Chengzeng Yang, Chunjiang Du, Ru Zhang, Wengang Luo, Xin Nie.....	37
<b>杭锦旗地区多信息约束下激发井深设计</b>	
杨城增, 杜春江, 张儒, 罗文刚, 聂昕.....	37
<b>Estimation of True Formation Temperature Based on Mud Temperature Data in Offshore Drilling</b>	
Chunshang Qiao, Kezheng Du, Yong Wang, Pengfei Cao.....	46
<b>海上钻井中运用泥浆温度测算地温梯度方法研究</b>	
乔纯上, 杜克拯, 王勇, 曹鹏飞.....	46
<b>Influence of Sand Production on Critical Liquid Carrying Flow in Gas Wells</b>	
Guijiu Zhou, Xiuwu Wang, Yu Han, Jie Liu, Ruiquan Liao.....	55
<b>出砂对气井临界携液流量的影响</b>	
周桂久, 王修武, 韩羽, 刘捷, 廖锐全.....	55
<b>Research and Practice on Tapping Potential of Remaining Oil in Offshore Low Permeability Oilfields</b>	
Quanquan Liang, Yue Gu, Xiao Chen, Chenglin Liu.....	66
<b>海上低渗油田剩余油挖潜技术研究与实践</b>	
梁全权, 谷悦, 陈肖, 刘成林.....	66
<b>Calculating Stress Method with Well-Logging Data</b>	
Wei Zhao, Fazhan Zhao, Kan Liu, Xining Ren, Junjun Guo, Zhouai Zhang.....	74
<b>用测井曲线计算地应力的方法</b>	
赵伟, 赵发展, 刘侃, 任玺宁, 郭海桥, 张周爱.....	74
<b>Research on Water Aquifer Prospecting Method in Drilling Hole</b>	
Fazhan Zhao, Wei Zhao, Yueheng Zhang, Peng Liu, Junjun Guo.....	81
<b>钻孔中水层探测方法研究</b>	
赵发展, 赵伟, 张跃恒, 刘鹏, 郭军军.....	81